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This Victorian comedy of manners sparkles with Wilde’s trademark repartee,
epigrams, and witty dialogue. Arch-moralist Lady Windermere, shattered by the
suspicion of her husband’s infidelity, contemplates running off with a rou&eacute;
until her rival illustrates the difference between morality and its appearance. A comic
masterpiece, studded with humorous quips and clever paradoxes.
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"I can resist everything except temptation." "My own business always bores me to
death. I prefer other people's." "We are all in the gutter, but some of us are looking at
the stars?"... A perfect example of dramatic irony. 看时即想此剧极适合被刘别谦改编,
结果他果然导过此片. 王尔德的讥诮之于刘别谦, 正如爱伦坡的阴郁之于史云梅耶,
都是如此一拍即合.

-----------------------------
妙语连珠

-----------------------------
most famous as you know, smart as you can imagine or beyond your imagination

-----------------------------
(1892) R3 Dumby是这么念的？

-----------------------------
对于王氏警句格言就是无论如何也读不腻呢
四幕读下来不停地在标记喜欢的句子和对白（kindle的最大好处）后来才发现标记的都
是传颂已久的名言金句 剧情依旧很精彩很有趣
尽管没有Earnest那么好笑（喂）第四幕却出乎意料地感人

-----------------------------
无论是戏剧张力还是人物语言都很棒。这就是王尔德。

-----------------------------
反正睡不着就把它看完

-----------------------------
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书评

去了电影院，发现一部中文名称叫做《痴男怨女》的影片，之前没看过任何宣传，完全
不知道是什么路数。但是看见了海报上是大美女Scarlet
Johansson，于是没什么迟疑就买了票。十点五十开演，电影院里没几个人，我们占了
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最佳位置，不知道会看到一部什么样的片子。 电影一开始，...  

-----------------------------
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